
 

Verslag Vlaams Sportcomité Artistiek zwemmen 

Datum: 27/05/2023 

Aanwezig: Micheline, Inge, Evi, Iselle, Ingrid, Emma 

Uitgenodigd Evi Van Der Gucht, Iselle Van De Konijnenburg, Micheline Linard, Emma Heyman, Babette Forsyth, Ingrid Dekimpe, Inge Leeten, Sigrid 

Vergauwe 

Verontschuldigd: Sigrid, Babette 

Locatie: Online 

 
  

1 Wijziging regels 

 Memo uitsturen naar de clubs dat de nieuwe regels ingaan vanaf september + Ook meegeven op de nationale vergadering 
→wachten tot na de nationale commissie 

2 Vastleggen data 2024-2025 

 - Voorstel VC 12U en Youth op 6/10 te Eeklo (zwembad is beschikbaar): OK 
- 1/11 VK combo en acro’s? ook open voor buitenlandse clubs (vraag WIOS): vragen aan Antwerpen/Mechelen (Micheline) – niet open voor btl clubs (Emma) 
- VK 12U, Youth, junioren, senioren, masters 2025 – eerst nationaal vastleggen (volgende week) en dan plannen 
- Algemene startvergadering: opnieuw online: 28/9 om 10u 

Bij antwoord voor 1/11 de 3 data naar alle clubs sturen (Micheline) 
+ medailles bestellen: Evi laat weten wat er nog over is en hoeveel er nodig zijn komend seizoen 

3 Jury en andere opleidingen + vraag jury opleiding Atlandis (Inge) 

 Club Atlandis (Landen) die nu, naast een recreatieve afdeling, ook terug een competitieafdeling willen oprichten.  Zij hebben hier uiteraard officials voor nodig en 
vragen wanneer de opleidingen hiervoor zijn.   
àofficial opleiding: voorjaar 2025 (voor official B ook in het najaar) – 1e jaar vrijstelling van boetes? Ok voor ons 
àtrainerscursussen: Kian (opvolger David) – initiator cursus up to date, enkel wedstrijdreglementen moeten herbekeken worden – staat op sharepoint: Inge kijkt 
wat er aangepast moet worden en stuurt dan door. 2025 zou een nieuwe cursus plaatsvinden. Wil een club dit op zich nemen? Min 10 kandidaten, deels online 
(theorie). Zwemfed neemt dit op in de nieuwsbrief. SCB is kandidaat om die te geven, zwembad en lokalen te verspreiden is een optie.  

4 Vraag (Inge) 

 Een club in het Gentse (SOS) wil mogelijks een recreatieve afdeling oprichten en vraagt specifieke info, is er iemand van het comité beschikbaar om hier, samen met 
Inge, met deze club in gesprek te gaan? 
àzouden ondersteuning nodig hebben, online call samen met Inge? Alexandra Baes inschakelen, eventueel ook de hulp inroepen van studenten tijdens het 
schooljaar. Inge neemt contact op met Alexandra. Bij WIOS hebben ze ook een recrea afdeling.  



 

5 Momenten van bijscholing (Inge) 

 31/08 is er opnieuw Aquatics Conference met bijscholingen, thema is ‘samen groeien’. Eventueel een buitenlandse spreker laten komen? Meestal 1u15 per spreker 

en zou leuk zijn om een 2tal sprekers over artistiek zwemmen te hebben. Is lijfelijk. Gaat door in Antwerpen. Graag eens kijken wie/wat we vanuit onze tak kunnen 

voorstellen.   

àcoach card (met veranderingen maart en eventueel Parijs): Evi en/of Iselle (begin juli zal dit doorgegeven worden) 

à2e onderwerp te bekijken in Malta (Evi/Iselle) of via Synchrofest (Iris) (Micheline) 

Voor volgend jaar acro oefenen met weinig middelen (Evi kan pp herwerken) 

6 Jeugdfonds (Inge) 

 Inge stuurt reglement door voor het jeugdfonds, kijken of alles up to date is tegen de zomer 

8/9 moet de nieuwe versie ingediend worden, tegen juli suggesties doorgeven 

7 Startgelden (Inge) 

 Hoe ziet regeling eruit vanaf september? 

Evi mailde vandaag door wat er bestaat.  

Inge bekijkt het voorstel en koppelt nadien terug.  

8 Beleidsplan (Inge) 

 SWOT opmaken: competitie en recrea (liefst samen) 

Waar willen we binnen 4 jaar staan? Wat willen we doen? Graag onze input. Waar willen we op inzetten? Graag eens fysiek samenkomen. Deadline ten laatste juli.  

Inge wil gerust voor de accommodatie zorgen. Recrea ook niet vergeten, Ingrid vraagt na bij RSCM. Evi bekijkt of Leen betrokken kan worden.  

àbasis hebben we van waaruit we kunnen vertrekken.  

àdatum en plaats doorgeven aan Inge 

Evi stuurt eerst door wat we al hebben 

9 Varia  

 - Puntenboekjes: +/- 5 van wios gekregen, worden afgezet in Merelbeke. Best ook nieuwe stock voorzien (Inge:50). 

- Juryboekjes: liggen bij Ingrid, zullen naar Iselle gestuurd worden 

- Nieuwe manier van jureren figuren: rekening houden met verdeling zwaartepunten in de figuren of niet (discussie met Waalse juryleden op BK Youth): ja! 

Mee te nemen in de nationale vergadering.  

- DTC: oplijsting mogelijk van wat BM wordt en wat niet, want toch nog veel onduidelijkheid hierover en ook verschil met info uit NL – staat beschreven in de 

difficulty guide (na de olympiade nieuwe versie waarin dit allemaal staat) 

- Draaiboek wedstrijden: 1e aanpassingen gedaan cfr nieuwe regels (Micheline): herwerking klaar tegen september 

- (Sigrid) Wat moeten we meenemen naar het gesprek met Kim? Blijkbaar denken ze na over aanpassing structuren (stuk nationaal en stuk internationaal): is 

beslist. Er zal een nationale en internationale sportcel komen. Sigrid wil gerust op de één of andere  manier bijdragen nationaal. 

- Regels masters blijven ongewijzigd? Coach card zal waarschijnlijk gemaakt moeten worden, enkel om de volgorde van de elementen door te geven 



 

- Oude e-mail adres secretaris@synchrodolfins.be mag vernieuwd worden door het nieuwe e-mailadres: synchro.secretaris@kazsc.be. 

- Emma: info brevetten doorgeven aan Ingrid 

 Volgende vergaderingen: 
17/6 20u30: Swot-jeugdfonds-data wedstrijden 
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